

1- The Nuclear Power Plants Authority (NPPA) is a public economic authority of special nature that is affiliated to the Ministry of Electricity and Renewable Energy. NPPA is exclusively entrusted with establishing, operating, and managing nuclear power plants in the Arab Republic of Egypt.

NPPA recognizes that high level of quality is essential to achieve our Vision, execute our Mission and guarantee our sustainable evolution, and is vital to ensure nuclear and radiation safety which we declared to be the first and foremost priority and the highest value for the nuclear power program of the Arab Republic of Egypt.

NPPA Senior Management is committed to establishing and implementing an effective quality management as part of the NPPA's Integrated Management System and assuring its continual improvement by defining quality goals as follows:

- Comply with applicable requirements.
- Enhance quality management awareness.
- Engage the people in quality management.
- Complete planned assessments and performance evaluations.
- Implement defined corrective, preventive and improvement actions .
- Ensure continual improvement of quality management activities.

2- In our significant efforts to implement this Quality Policy and achieve the quality goals we abide by the following principles:

- Clear definition and effective communication of quality priorities and objectives.
- Provision of required and suitable resources for quality management.
- Graded application of quality requirements.
- Application of a process approach in quality management.
- Involvement of NPPA's and providers' employees in quality assurance and control activities.
- Systematic planning, execution, and implementation of quality management activities.
- Rigorous assessment, verification and control of products, services, processes, and activities.
- Timely identification of nonconforming products and processes to support evidence-based decision making.
- Review of the performance and the effectiveness of the quality management to drive continual improvement of the Integrated Management System.

3- The NPPA Senior Management will serve as the driving force to effectively communicate and implement this Quality Policy so that its intentions are understood by all staff, providers, and properly applied during their own work.

This Quality Policy is required to be implemented by both NPPA staff and any provider influencing safety, reliability, and effectiveness of NPPA performance.

١- هيئة المحطات النووية لتوليد الكهرباء هي هيئة عامة اقتصادية ذات طبيعة خاصة تتبع وزارة الكهرباء والطاقة المتجددة، وهي الجهة الوحيدة المختصة بإنشاء وتشغيل وإدارة المحطات النووية في جمهورية مصر العربية.

تدرك الهيئة أن المستوى العالي من الجودة ضروري لتحقيق رؤيتنا وتنفيذ رسالتنا وضمان تطورنا المستدام، وهو أمر حيوي لضمان السلامة النووية والإشعاعية التي أعلننا أنها الأولوية الأهم و الأعلى قيمة لبرنامج الطاقة النووية لجمهورية مصر العربية.

تلتزم الإدارة العليا بهيئة المحطات النووية لتوليد الكهرباء بإنشاء وتنفيذ إدارة جودة فعالة كجزء من نظام الإدارة المتكامل للهيئة وضمان التحسين المستمر من خلال تحديد أهداف الجودة على النحو التالي:

- الامتثال للمتطلبات المطبقة.
- تعزيز الوعي بإدارة الجودة.
- إشراك العاملين في إدارة الجودة.
- استكمال التقييمات المخططة وتقييمات الأداء.
- تنفيذ الإجراءات التصحيحية والوقائية وإجراءات التحسين المحددة.
- ضمان التحسين المستمر لأنشطة إدارة الجودة.

٢- في إطار جهودنا الحثيثة لتنفيذ سياسة الجودة وتحقيق أهداف الجودة نلتزم بالمبادئ التالية:

- تحديد واضح وتواصل فعال لأولويات وأهداف الجودة.
- توفير الموارد المطلوبة والمناسبة لإدارة الجودة.
- تطبيق النهج المتدرج لمتطلبات الجودة.
- تطبيق نهج العمليات في إدارة الجودة.
- إشراك العاملين بالهيئة والموردين في أنشطة ضمان ومراقبة الجودة.
- التخطيط والتنفيذ والتطبيق المنهجي لأنشطة إدارة الجودة.
- التقييم الدقيق والتحقق والتحكم في المنتجات والخدمات والعمليات والأنشطة.
- تحديد المنتجات والعمليات الغير مطابقة في الوقت المناسب لدعم اتخاذ القرار المبني على الأدلة.
- مراجعة أداء وفعالية إدارة الجودة لدفع التحسين المستمر لنظام الإدارة المتكامل.

٣- ستعمل الإدارة العليا في هيئة المحطات النووية لتوليد الكهرباء كقوة دافعة للتواصل والتنفيذ الفعال لسياسة الجودة بحيث يتم فهم نواياها من قبل جميع العاملين والموردين وتطبيقها بشكل صحيح أثناء عملهم.

يتم الالتزام بتطبيق سياسة الجودة من قبل جميع العاملين بالهيئة والموردين الذين لهم تأثير على سلامة وموثوقية وفاعلية أداء الهيئة.

رئيس مجلس إدارة هيئة المحطات النووية
NPPA Board Chairman

NPPA.QI.POL.AE-020-1.0

السلامة أولاً
Safety First

الالتزام بالجودة
Commitment to Quality

النزاهة
Integrity

الشفافية
Transparency

العمل الجماعي
Teamwork

الموثوقية
Credibility

التميز
Excellence

المسؤولية المجتمعية
Social Responsibility

التنوع
Diversity